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Амерички амбасадор Кајл Скот на питање да ли будућим војницима у Србији треба да
предају осуђени официри Војске Југославије није желео да се изјашњава јер, каже, не
зна детаље.

  

  

Скот је истакао да је таква одлука на Влади и народу Србије, али је пренео искуства из
своје земље.

  

"Ми на војним академијама учимо студенте о важности правила рата и поштовању
Женевске конвенције. То значи да и најбољи војници имају обавезу да одбију наређење
које је против правила ратовања. Незамисливо је да на нашим војним академијама да
поручник Кели, који је водио своје трупе у Милају и починио масакре над цивилима или
командант Абу Граеб затвора -  да би ико био изабран да подучава америчке војнике
како се предводи вод или управља затвором", навео је Скот.
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На питање Н1 о томе, премијерка Ана Брнабић је рекла да је то питање за Војну
академију, која доноси одлуку. То су предлози Министарства одбране, Генералштаба, а
Војна академија одлучује, навела је. "Ја нећу улазити у ту тему".

  

"Стварно бих волела да знам када људи буду оптужени, буду осуђени или не буду
осуђени, кад буду осуђени одслуже неку казну, после тога постоји неки период
друштвене рехабилитације и у најгорим злочинима, након тога кад буду пуштени на
слободу, да ли су они слободни људи или нису, да ли су они равноправни чланови нашег
друштва, или нису, и по којим основама да одлучујемо да ли јесу или нису... јер ако
кренемо у индивидуалне одлуке - да ли сада они додатно треба да буду кажњени тиме
да не треба да се појављују на јавним скуповима, што не смеју да говоре о овоме или
ономе, где ћемо стати? Зар није то демократски принцип", питала је председница Владе
Србије.
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